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Érkezett: 2015 NOV 1 7.

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr.
Semjén Zsolt tárca nélküli miniszternek

„Szerepel a MÁÉRT soron következő plenáris ülésének napirendjén az oktatási-nevelés i
támogatások esetleges átalakításának kérdése? ”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök-helyettes Úr!

„Milyen elképzeléseket alakított ki a kormányzat az oktatási-nevelési támogatások átalakítására? ”
címmel K/2770 irományszámú írásbeli kérdést nyújtottam be 2015 . január 16-án. Miniszterelnök-
helyettes úr válaszában arról tájékoztatott, hogy „az oktatási-nevelési támogatások átalakítás a
valóban folyamatosan napirenden lév ő kérdés”. Potápi Árpád államtitkár úr 2014 november i
bejelentéséről, miszerint újra kell gondolni az oktatási-nevelési támogatásokat, úgy vélte a z
államtitkár úr is, hogy arra a folyamatra utal, melynek során szeretnék a rendszer m űködését ismét
újragondolni, és amennyiben szükséges, korrekciókat végrehajtani . A változtatásoknál azonban
figyelemmel kell lenni arra, hogy kell ően megalapozott döntés szülessen. Ennek érdekében minél
szélesebb körben szeretnének egyeztetni, hogy hatékony legyen a támogatási rendszer, és segítsége t
jelentsen az asszimiláció ellen . Úgy fogalmazott, hogy az egyeztetések a rendszer átalakításáró l
jelenleg is zajlanak, és amint döntés születik az ügyben, azt nyilvánosságra hozzák .

Tekintettel a fentiekre Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított
jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . §
(1) bekezdése alapján kérdezem, hogy milyen eredménnyel fejez ődtek be az egyeztetések, illetv e
szerepel a MÁÉRT soron következő plenáris ülésének napirendjén az oktatási-nevelési támogatások
esetleges átalakításának kérdése?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . november „;t

Kiss Lászl ó
országgyűlési képviselő
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